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Emne: Spørsmål til fylkesrådmannen i samband med Fylkestinget 02.‐03.10.2018
 
Spørsmål til fylkesrådmannen i samband med Fylkestinget 02.‐03.10.2018
 
I Regional Transportplan Hordaland 2018‐2029 vedtok Fylkestinget m.a.dette under punkt 6.3.4 Reiseliv og
kollektivtransport:
 
«Snøggba?ten i Sunnhordland er eit reiselivstilbod med unytta potensiale. Snøggba?ten i Sunnhordland ma?
marknadsførast som eit reiselivsprodukt langs heile ruta, slik andre ruter er.»
 
 Dette er eit vedtak som har skapt store forventningar hjå reiselivsnæringa i Sunnhordland.
Kva er gjort eller vil bli gjort for å realisera dette?
Blir dette teke med i satsinga «Travel like the locals»?
 
 
 
Helsing  Siri Klokkerstuen, Arbeiderpartiet
 


